

IBA – Share buyback

Louvain-la-Neuve, Belgium, February 2nd, 2026 – 6PM CET – IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), the world leader in particle accelerator technology, announces today the launch of a share buyback program, effective as of February 3rd, 2026, in application of article 7:215 of the Belgian Companies and Associations Code.

By a decision of the Board of Directors of March 18th, 2025, approving the Stock Option Plan 2025, and pursuant to the authorization given by the EGM of September 4th, 2023, IBA launched a program to buy back own shares through a mandate given to a market intermediary. This program covers a maximum of 400,000 ordinary shares and, depending on market conditions, will be executed over a fixed period of time from February 3rd, 2026, to September 30th, 2026 (included). Its objective is to cover the company's obligation of shares delivery as part of long-term incentive plans granted to management and certain employees in the form of stock options.

IBA will continuously monitor its current and future obligations under its incentive plans in order to maintain an adequate level of treasury shares.

The number of treasury shares held directly and indirectly by IBA SA amounted to 958,952 on February 2nd, 2026. The total number of IBA ordinary shares outstanding is 30,282,218.

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the fields of proton therapy, considered as one of the most advanced forms of radiation therapy available today, as well as industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,100 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange Euronext (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB). More information can be found at: www.iba-worldwide.com

Contact

IBA

Thomas Pevenage

Head of Investor Relations

investorrelations@iba-group.com

Communiqué de presse
Information réglementée



IBA – Rachat d'Actions Propre

Louvain-la-Neuve, Belgique, 2 février 2026 – 18h00 – IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), leader mondial des technologies d'accélération de particules, annonce aujourd'hui le lancement d'un programme de rachat d'actions propres à compter du 3 février 2026, en application de l'article 7:215 du Code belge des sociétés et des associations.

Par une décision du Conseil d'administration du 18 mars 2025, approuvant le Plan de Stock-Options 2025, et conformément à l'autorisation donnée par l'AGE du 4 septembre 2023, IBA a lancé un programme de rachat d'actions propres au travers d'un mandat donné à un intermédiaire de marché. Ce programme porte sur un maximum de 400.000 actions ordinaires et, en fonction des conditions de marché, sera exécuté sur une période fixe à dater du 3 février 2026, et ce jusqu'au 30 septembre 2026 inclus. Son objectif est de couvrir les obligations de livraison d'actions par la société dans le cadre de plans d'intéressement à long terme octroyés à la direction et à certains employés sous forme de stock-options.

IBA surveillera en permanence ses obligations actuelles et futures dans le cadre de ses plans d'intéressement afin de maintenir un niveau adéquat d'actions propres.

Le nombre total d'actions propres détenues directement et indirectement par

IBA SA atteint 958.952 le 2 février 2026. Le nombre total d'actions ordinaires d'IBA en circulation s'élève à 30.282.218.

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie d'accélération de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services dans les domaines de la protonthérapie, considérée comme l'une des formes les plus avancées de radiothérapie disponibles aujourd'hui, de la stérilisation industrielle, les radiopharmaceutiques et la dosimétrie. La société, dont le siège social est situé à Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 2100 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne Euronext. (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB).

Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

Contact

IBA

Thomas Pevenage

Head of Investor Relations

investorrelations@iba-group.com
